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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére
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írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök űr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014, (II . 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok feltenni Dr. Seszták

Miklós Nemzeti fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez,

„Önöknek mekkora befektetést érnek a trónörökösök?
Az ón minisztériumában, a felsővezetők gyermekei közül mennyien mennek Kerényi Imre

elittáboréba a nyáron? ”
címmel . A választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr l

Kerényi Imre miniszterelnöki megbízott a Magyar Krónikába írt arról, hogy ifjúsági tábort
tervez a politikai elit gyerekeinek az ún . Vörösberényyprojektben .
Mint levelében írta : „A Gizella tábor toborzólevelét a tavasz ,folyamán megkapják
polgármestereink, államtitkáraink és minisztereink, azzal a kéréssel, hogy gyermekeiket,
unokáikat fizessék be a vörösberényi Gizella táborba, (. . .) A kéthetes nyaralás igen drága,
viszont minőségi . A benevezési díj gyermekenként 250 000 forint.” Ehhez azt a kérdés is feltesz i
Kerényi : „Ér-e a trónörökösünk ekkora befektetést?” Egyébként azt is tervezik, legyen Gizell a
ösztöndíj, hogy ingyen is nyaralhassanak gyerekek, róluk személyesen Kerényi fog dönteni .
Az sem mellékes, hogy a nyaraláshoz való bejelentkezéskor a gyermek vallását is meg kel l
adni, egyéb adatok mellett, minthogy van-e bármilyen ételallergiája a gyermeknek . Az
ötletgazda már azt is kitalálta, hogy a kéthetes tábor egyes napjain mit fognak csinálni a
gyermekek .
A kormány komolyan veszi Kerényi terveit, hiszen egy január 15-i kormányhatározatból
kiderül : félmilliárd forintos támogatást küld a kormány Balatonalmádi önkormányzatának — a
pénzt az átadott vörösberényi kolostor állagmegóvására és ifjúsági táboroztatás el őkészítésére .
Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :

• Az ön minisztériumában, a f'elsövezetgk gyermekei közül mennyien mennek
Kerényi Imre elittáborába a nyáron ?

Várom megtisztel ő válaszát(
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Bangómé Borbély Ildikó
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